

Domaine RENE BOUVIER – Gevrey-Chambertin

Grands Vins de Bourgogne



Decanter

Charles Curtis MW

ALIGOTE : Burgundy's « other » white variety is stepping out into a spotlight of its own, with a momentum brought by a highly committed band of producers enthused by its sprightly charms and perhaps hidden potential

ALIGOTE : « L'autre » cépage blanc de Bourgogne se révèle à lui seul, porté par un groupe de producteurs très engagés, enthousiasmés par ses charmes enjoués et peut-être son potentiel caché.

DOMAINE RENE BOUVIER, Vieilles Vignes 2021

This characterful old-vine Aligoté displays a green apple aroma with a touch of tarragon's ; it's powerful yet balanced by racy, vibrant acidity. Grapes are from two sites with 60-year-old vines, in Marsannay and Morey-St-Denis, and are fermented in 600 L demi-muids before ageing 18 months and bottling with minimal sulphur according to the phase of the moon. Worth seeking out. Drink 2023-2035 – Alc 13 %

DOMAINE RENE BOUVIER, Vieilles Vignes 2021

Cet Aligoté Vieilles vignes de caractère présente des arômes de pomme verte avec une touche d'estragon ; il est puissant mais équilibré par une acidité racée et vibrante. Les raisins proviennent de deux vignes d'environ 60 ans, à Marsannay et à Morey-St-Denis, et sont fermentés dans des demi-muids de 600 L avant un élevage de 18 mois et une mise en bouteille avec un minimum de soufre selon le calendrier lubnaire. Très intéressant à découvrir. À boire 2023-2035 – Alc 13 %



Août 2023